

3 月英语月考答案

满分 100 分:

第一部分 听力测试: 25 分 (习习向上或高分说)

第二部分 笔试: 75 分

I. 词汇测试 (共 10 分, 每小题 1 分):

1-5 AACCA 6-10 BBBAA

II. 完形填空 (共 15 分, 每小题 1.5 分):

11-15 BCABC 16-20 BABCC

III. 阅读理解 (共 30 分, 每小题 1.5 分):

21-25 BDADB 26-30 DDABD

31-35 CBADD 36-40 DDCDB

IV. 语法填空 (共 10 分, 每小题 1 分):

41. toys 42. attract 43. made 44. to learn 45. Building/To build

46. when/as 47. to join/ joining 48. to work 49. in 50. to develop

评分标准: 1. 单复数错误, 大小错误都要扣去 0.5 分。

V. 书面表达 (共 10 分)

参考范文

Ladies and Gentlemen:

We are so glad to announce/inform/tell you a voluntary activity here. The following is the information. (第一段开篇简要说明通知内容; 2 分)

We plan to do voluntary work at RenMin Old People's Home this Sunday. (地点说明: 1 分) Please get together at the school playground at 9.00 a.m. this Sunday morning. (时间说明 1 分) You are required to take the food and clothing which is bought for them. (带的物品 1 分) We would like to do a lot of activities, arranging from(such as) helping them wash clothes , sweeping the floor to taking them out for a walk.(三个活动 3 分) .Of course ,you must make sure about the safety during the activity.

We hope that all of you can take part in this voluntary work and achieve/get much happiness from the work. Welcome to join us! (结尾 2 分)

作文评分规则: 1. 要点分, 漏掉的点扣掉对应分数。

2. 判断每个要点的得分时, 根据句子语法错误酌情扣分。

3. 句子信息完整, 基本没有错误的, 根据书写和用词区分等级, 最高 10 分, 最低 7 分。